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نماینده ولی فقیه در اســتان فارس و امام جمعه شــیراز با اشاره به 
افزایش اجاره بها، حل این مشکل را نیازمند عزم همگانی دانست و 
خطاب به مالکان گفت: هوای مستأجران را در این شرایط اقتصادی 
داشته باشید و اگر قصد افزایش اجاره بها را دارید، عادلانه اقدام کنید.

به گزارش شــیرازنوین به نقل از ایرنــا، آیت الله لطف الله دژکام در 
خطبه های نماز جمعه شیراز با اشاره به افزایش اجاره خانه ها در این 
کلان شهر، گفت: افزایش بی رویه اجاره خانه در این شهر باعث شده 
برای شهروندان مشکلاتی به وجود آید که حل این موضوع همکاری 

همگانی را طلب می کند.
وی با اشاره به همکاری گروهی از مالکان خانه ها در مشخص کردن 
قیمت هایی عادلانه برای اجاره بها، این کار را اقدامی پسندیده دانست 
و اظهار داشــت: علی رغم اینکه تعــدادی از صاحب خانه ها قیمت 
اجاره ها را به شدت افزایش داده اند اما مالکانی هم در شیراز هستند 
که مراعات حال مســتأجران را کرده اند که این جای تحسین دارد. 
نماینده ولی فقیه در اســتان فارس ادامه داد: همکاری صاحب خانه 

با مســتأجر از مصادیق بارز کار خیر است و اگر همه در این زمینه 
برادرانه پای کار باشند، مطمئناً برکت مال خود را خواهند دید.

امام جمعه شــیراز در ادامه به نقشــه مهندسی فرهنگی اشاره کرد 
و گفت: این نقشــه یکی از راه های معنوی شدن سومین حرم اهل 

بیت)ع( است. وی اضافه کرد: علی رغم اینکه نقشه مهندسی فرهنگی 
تدوین شده و در اختیار مسئولان قرار گرفته، از ۴۶ دستگاه متولی 

تنها ۲۰ دستگاه پای کار آمده اند که این موضوع جای تأمل دارد.
آیت الله دژکام افزود: کم کاری مدیران دستگاه های متولی در اجرای 
نقشه مهندسی فرهنگی قابل قبول نیست و ناظران اجرای نقشه باید 
هرچه زودتر تکلیف این دســتگاه ها را در این زمینه مشخص کنند 

و گزارش اقدامات انجام شده را هم به اطلاع شهروندان برسانند.
وی رعایــت عفــاف و حجاب و توجــه به ارزش هــای اخلاقی را از 
مطالبات مردمی دانســت و افزود: اکثر مردم در جامعه خواســتار 
توجــه ویژه بــه رعایت عفــاف و حجــاب و ارزش هــای اخلاقی 
هســتند و در این زمینــه اگر می خواهیم به دســتاوردهای خوبی 
دســت پیدا کنیم و جلوی فحشــا را بگیریم، ترویج ازدواج آسان، 
تأمین هزینه های اولیه برای تشــکیل زندگی مشــترک، اشــتغال 
 زایــی بــرای جوانان جویــای کار و نــذر حجاب می تواند بســیار 

تأثیرگذار باشد.

مدیرعامل شــرکت آبفا اســتان فارس اظهار کرد: پروژه آب رسانی به 
۱۱۵۰ خانــوار با جمعیتی معادل ۴۵۰۰ نفر از روســتاهای رکن آباد 
و اسلام آباد عبدلی شهرســتان داراب و همچنین طرح آب رسانی به 
۶۵۰۰ خانوار روستاهای شــرق مرودشت که مراحل تکمیلی اجرا را 

می گذراند، به زودی وارد مدار بهره برداری می گردد.
علی جان صادق پور در گفت و گو با ایرنا اظهار داشت: پروژه آب رسانی 
به ۱۱۵۰ خانوار روســتاهای رکن آباد و اسلام آباد عبدلی شهرستان 

داراب به زودی به بهره برداری می رسد.
صادق پور در همین رابطه گفت: با پیگیری مسئولان محلی و تلاش 
همکاران شرکت آب و فاضلاب استان فارس و شهرستان داراب، پروژه 
آب رسانی به مجموعه روستایی رکن آباد و اسلام آباد شهرستان داراب 
که در حال حاضر با مشــکلات عدیده ای موجه هستند، شامل حفر، 
تجهیز و برق رســانی یک حلقه چاه و اجرای ۴۰۰۰ متر خط انتقال، 

مراحل تکمیلی خود را طی می کند.
وی افزود: جهت اجرای این پروژه تاکنون ۵۰میلیارد ریال هزینه شده 
که با بهــره برداری از این پروژه ۱۱۵۰ خانــوار معادل ۴۵۰۰ نفر از 
مزایای آب رسانی آن بهره مند می شوند که امیدواریم با بهره برداری از 

آن شاهد رفع مشکل کمبود آب در این روستاها باشیم.
مدیرعامل شــرکت آبفا فــارس همچنین اعلام کرد: بــا پیگیری و 
حمایت های اســتاندار فارس، مســئولان محلی شهرستان مرودشت 

و همچنین تلاش مجموعه مدیران شــرکت آب و فاضلاب اســتان و 
شهرستان مرودشت، پروژه آب رســانی به مجموعه روستاهای شرق 
مرودشت، شامل اجرای ۴۰ کیلومتر خط انتقال، کلکتورها، شیرآلات 
و دیگر تجهیــزات لازم، با صرف اعتباری بالغ بــر ۳۵۰میلیارد ریال 

مراحل پایانی را به اتمام رسانده و آماده بهره برداری گردیده است.
صادق پور در تشریح این طرح بیان داشت: پروژه اصلی که به منظور 
آب رسانی به مناطق روستایی شرق مرودشت از سد درودزن طراحی و 
اجرا گردیده است، آب رسانی به ۳۰ روستا شامل ۱۱ روستای مجموعه 
اکراد از شهرســتان زرقان و ۱۹ روستای شرق شهرستان مرودشت را 

انجام خواهد داد.

وی افزود: با بهره برداری از فاز نخســت از ایــن پروژه ۶۵۰۰ خانوار 
معادل ۲۲هزار نفر از مردم روســتاهای شــرق مرودشــت از جمله 
روســتاهای کناره، مهرآباد و کوشک که پیش از این دچار مشکلات 

جدی آب بودند از مزایای آن منتفع خواهند شد.
مدیرعامل شــرکت آبفا استان فارس ضمن تأکید بر شرایط نامطلوب 
منابع آب شرب استان، مردم را به رعایت اصول صرفه جویی و الگوی 
مصرف آب به ویژه در مناطق روستایی دعوت کرد و اظهار امیدواری 
کــرد تا تأمین اعتبار لازم جهت تکمیل این پــروژه به مبلغ تقریبی 
۶۰۰میلیارد ریال در آینده شاهد بهره برداری کامل از این طرح بزرگ 

آب رسانی باشیم.
وی وضعیت منابع آب شــرب استان را بحرانی و بسیار نگران کننده 
دانست و لزوم مدیریت مصارف آب و همچنین صرفه جویی در مصرف 

آب شرب را امری اجتناب ناپذیر عنوان نمود.
صادق پور میزان ذخایر منابع آب شــرب را بســیار ناچیز دانســت و 
در خصوص افت شــدید ســطح آب ســفره های زیرزمینی شهرها و 

روستاهای استان هشدار داد.
صادق پور بــا تأکید بر لزوم هم گرایی مردم و مســئولان در اصلاح 
الگــوی مصرف آب در جامعه، صرفه جویی در تمام حوزه های مصرف 
آب را خواستار شــد و مدیریت مصرف آب در بخش کشاورزی را در 

بهبود وضعیت منابع آب بسیار حائز اهمیت توصیف کرد.

در دیدار شــهردار و عضو شــورای اســلامی شهر 
شــیراز با معاون وزیر آموزش و پرورش، مشکلات 
دانش آمــوزان اســتثنایی و معلــول در حوزه های 
 رفت وآمــد و ایجــاد اماکن رفاهی مورد بررســی 

قرار گرفت.
به گزارش پایگاه اطلاع رســانی شــهرداری شیراز، 
در دیدار شــهردار و معاون وزیر آموزش وپرورش، 
مشکلات دانش آموزان استثنایی و معلول در حوزه 

مدیریت شهری مورد بررسی قرار گرفت.
در این دیدار که ســید احســان اصنافی شهردار، 
رضا محمدیان عضو شــورای اسلامی شهر شیراز و 
حمید طریفی حسینی معاون وزیر و رئیس سازمان 
آموزش و پرورش اســتثنایی به همــراه هیئتی از 
آموزش وپرورش فارس حضور داشــتند، مشکلات 
دانش آمــوزان اســتثنایی و معلــول در حوزه های 
رفت وآمد، ایجــاد اماکن رفاهــی و ظرفیت هایی 

شهری مورد بررسی قرار گرفت.
ســید احســان اصنافی گفت: شــهرداری شیراز 
اقداماتــی همچون ایجاد رمپ، مناســب ســازی 

پیاده رو و مواردی نظیر آن را در ســطح شهر انجام 
داده است و سعی بر گسترش آن دارد.

وی گفت: در راســتای رفع مشــکلات معلولان و 
دانش آموزان اســتثنایی، آماده همــکاری لازم در 
اجرای پروژه های مشــارکتی به منظور زیباسازی 

محیط پیرامون مدارس استثنایی هستیم.
مدیر ارشــد کلان شهر شیراز در پاســخ به ایجاد 
نمایشــگاه و فروشــگاهی برای دست ســازه های 

دانش آموزان معلول اظهار کرد: با استفاده از ظرفیت 
بازار هنر، غرفه هایی را برای ارائه محصولات دستی 
دانش آموزان معلول در اختیــار آموزش و پرورش 
اســتثنایی قرار خواهیم داد. اصنافی به اســتفاده 
از ظرفیت معلولان در مدیریت شــهری به عنوان 

مشاوران بهینه سازی سطح شهر اشاره کرد.
رضا محمدیان عضو شورای اسلامی شهر شیراز نیز 
در این جلســه با تأکید بر استفاده از ظرفیت های 

قانونــی مدیریت شــهری در حمایــت از جامعه 
معلــولان گفت: باید تفاهم نامه ســه جانبه ای بین 
شورای اسلامی شهر، شــهرداری شیراز، آموزش و 

پرورش و بهزیستی منعقد شود.
حمید طریفی حسینی معاون وزیر و رئیس سازمان 
آموزش وپرورش استثنایی کشور نیز در این جلسه 
در اشاره به قانون حمایت از معلولان گفت: با وجود 
تکلیف قانونی دســتگاه ها در حمایت از معلولان، 
زیرساخت های مناسب شهری برای معلولان به طور 

کامل اجرا نشده است.
به گفتــه وی، رمز موفقیت ســند تحول بنیادین 
بیــن  هماهنگــی  ایجــاد  در  آموزش وپــرورش 
دســتگاه های مختلــف اســت؛ چراکــه وظایف 
سازمان ها، شهرداری و امور شهری در نظام تعلیم و 

تربیت مشخص و معین شده است.
معــاون وزیر آموزش وپــرورش تصریح کرد: باید با 
ارائه مدل مشــارکتی و بین بخشی در جهت رفع 
 نیازهای اولیه افراد معلول و اســتثنایی هماهنگی 

انجام شود.

جلسه بررسی پیشرفت پروژه سامانه یکپارچه سازی 
اســناد حقوقی و املاک شهرداری با حضور افسانه 
خواســت خدایی ناظر شــورا در اداره کل حقوقی 
شــهرداری و مهدی نصیری ناظر سازمان فناوری 
اطلاعات و ارتباطات شــهرداری در راستای ایجاد 
هماهنگی هرچه بیشتر سازمان ها و ادارات مرتبط با 
حضور سید احسان اصنافی شهردار شیراز و مدیران 

اجرایی مربوطه تشکیل شد.
مهــدی نصیری ناظر شــورا در ســازمان فناوری 
اطلاعات و ارتباطات شــهرداری بیــان کرد: پروژه 
سامانه یکپارچه سازی اسناد قبلًا در آبان ماه توسط 
شورای اسلامی شــهر مصوب شده بود و به جهت 
اینکه اسناد کاغذی موجود در شهرداری در معرض 
خطر جدی از بین رفتن قرار دارد، این موضوع باید 
سریعاً در شهرداری در سه مرحله اسکن پرونده ها، 
تبدیل اسناد اسکن شــده به متن با کمک هوش 

مصنوعی و در نهایت قرارگیری در سامانه یکپارچه 
مدیریت اسناد برای مدیریت بهتر انجام شود.

رئیس کمیســیون هوشمندســازی شــورا افزود: 
با توجه به پیشــرفت کندی که این پروژه توســط 
شهرداری داشته است، با حضور شهردار زمان بندی 
جدیدی به مجموعه شــهرداری جهت اقدام فوری 
اعلام شد که با نظارت خود شهردار، این پروژه که 
انجام یکی از بزرگ ترین عملکردهای شهرداری در 

راستای هوشمندسازی خواهد بود، انجام گیرد.
افسانه خواســت خدایی ناظر شــورا در اداره کل 
حقوقی شــهرداری شــیراز با بیــان اینکه یکی از 
اصلی تریــن اولویت های شــورای ششــم موضوع 
ایجاد ســامانه یکپارچه سازی اســناد بوده است، 
گفت: در یک سال گذشــته با وجود مصوبه شورا 
و پیگیری هــای جدی در این موضوع، متأســفانه 
موضــوع ایجاد ســامانه جامع یکپارچگی اســناد 

پیشرفت قابل قبولی در شــهرداری نداشته است 
و ایــن موضوع هماهنگی و همــکاری جدی اداره 
کل حقوقی و املاک، ســازمان فنــاوری اطلاعات 
و ارتباطات، مرکز اســناد و اطلاعــات و اداره کل 

حراست شهرداری را می طلبد. 
رئیس کمیته حقوقی شورای اسلامی شهر شیراز با 
بیان اینکه اداره کل حقوقی با مشکلات زیرساختی 
بســیاری از جمله نرم افزار ابــزاری به روز، بایگانی 
الکترونیــک و کمبود فضا روبه روســت، افزود: به 
جهت تضییع حقوق بیت المال نیازمند تسریع در 

رسیدگی می باشد.
خواست خدایی بیان داشت: طی جلسات گذشته و 
جلســه مذکور مقرر شد که نیازهای سخت افزاری 
و نرم افزاری اداره کل حقوقی از ســوی ســازمان 
فناوری ارتباطات و اطلاعات شــهرداری پیگیری و 
مرتفع شــود؛ ضمن اینکه موضوع بایگانی فیزیکی 

پرونده ها، طبقه بندی، تفکیک، کدینگ و اســکن 
پرونده ها در دستور کار شهرداری قرار گرفت.

گفتنی است جلسه پیگیری سامانه یکپارچه سازی 
اسناد با حضور مهدی نصیری ناظر سازمان فناوری 
اطلاعات و ارتباطات، افســانه خواست خدایی ناظر 
اداره کل حقوقی، ســید احســان اصنافی شهردار 
شــیراز، محمدعلی راضی معــاون برنامه ریزی و 
توسعه ســرمایه انســانی، هومان یداللهی فارسی 
سرپرست اداره کل حراست شهرداری، قاسم حسن 
پور فرد رئیس اداره کل حقوقی و حمیدرضا هاشم 
پور رئیــس اداره فناوری اطلاعــات و ارتباطات و 

جمعی از مدیران مربوطه تشکیل شد.

نماینده ولی فقیه در استان فارس و امام جمعه شیراز:

نقشه مهندسی فرهنگی اجرا شود 
آیت الله دژکام: علی رغم تدوین نقشه مهندسی فرهنگی، از 4۶ دستگاه متولی تنها ۲0 دستگاه پای کار آمده اند 

مدیرعامل شرکت آبفا استان فارس: مدیریت مصارف آب و صرفه جویی امری اجتناب ناپذیر است 

افزایش سرعت آب رسانی 
صادق پور: وضعیت منابع آب شرب استان بحرانی و بسیار نگران کننده است

در دیدار شهردار شیراز و معاون وزیر آموزش  و پرورش انجام شد: 

مشکلات دانش آموزان استثنایی بررسی شد

عضو هیئت رئیسه شورای اسلامی شهر شیراز خواستار شد:

الزام مدیریت شهری به تسریع اجرای سامانه یکپارچه سازی اسناد

وزیر بهداشت:

ایران قوی ترین نظام 
سلامت را دارد

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: علی رغم با 
وجود تحریم  هایی که از ابتدای انقلاب اسلامی تا به امروز 
برای جلوگیری از پیشرفت کشــور وجود داشته، ایران را 

دارای قوی ترین نظام سلامت منطقه است.
دکتــر بهرام عین اللهی عصر پنج شــنبه ۹ تیــر در آیین 
بهره بــرداری از فــاز دوم مرکز قلب بیمارســتان حضرت 
امام خمینی)ره( آبــاده، بهره برداری از این مرکز با وجود 
تحریم ها و محدودیت ها را مایه افتخار و سربلندی و گامی 

در راستای محرومیت زدایی دانست. 
او همچنین با تســلیت ســالروز شــهادت حضرت امام 
جواد)ع(، آباده را نگین درخشــان کشور و منطقه دانست 
که باعــث افتخار بوده و شــهدای بزرگــی را به انقلاب 
اســلامی اهدا کرده است. وزیر بهداشــت با بیان اینکه با 
وجود تحریم هایی که از ابتدای انقلاب اسلامی تا به امروز 
برای جلوگیری از پیشرفت کشــور وجود داشته، ایران را 
دارای قوی ترین نظام سلامت منطقه توصیف کرد و گفت: 
این موفقیت حاصل ایســتادگی مردم و همچنین تلاش 
شبانه روزی دانشمندان و جوانان مؤمن و انقلابی و مبتکر 
این مرز و بوم است. عین اللهی با اشاره به سفر اخیر خود 
به اجلاس جهانــی ژنو افزود: در این اجلاس مســئولان 
سلامت دیگر کشورها به توانمندی ایران در حوزه بهداشت 
و درمان منطقه اذعان داشتند که مایه مباهات است و این 
در حالی اســت که قبل از انقلاب، بخشی از پزشکان ما از 
کشورهای هند و پاکستان تأمین می شد و پیشرفت قابل 

توجهی در زمینه پزشکی کشور وجود نداشت.
او ادامه داد: در ســال های پیش از انقلاب اســلامی مردم 
برای معالجه و درمان به دیگر کشورها مراجعه می کردند، 
اما امروز به حدی از توانمندی در حوزه ســلامت دســت 
یافته ایم که بســیاری از بیماران کشورهای منطقه برای 

درمان به ایران سفر می کنند.
وزیر بهداشــت در ادامه به دوران بحرانی کرونا و تحریم ها 
علیه ایران اشاره کرد و گفت: کشور ما با وجود تحریم های 
ناجوانمردانه به ویژه در حوزه تجهیزات و دارو، از کشورهای 
موفــق در کنترل بیماری کووید ۱۹ بود و اکنون در حالی 
که شــاهد آمار بالای مرگ و میر روزانه ناشی از کرونا در 
بسیاری از کشــورها نظیر آمریکا هستیم، اما این آمار در 

ایران به تک رقمی و صفر گراییده است.
عین اللهی با اشاره به اینکه فداکاری و مجاهدت مدافعان 
ســلامت در تاریخ به ثبت رسیده، موفقیت حاصل از مهار 
کرونا در ایران را نتیجه مجاهدت های مدافعان ســلامت، 

تلاش های دولت و همکاری مردم خواند.
او در بخش دیگری از سخنان خود با بیان اینکه در دولت 
سیزدهم تلاش می شــود مسئولان به صورت مستقیم در 
میان مردم حضور یافته و از دغدغه های آنان آگاهی یابند، 
افزود: یکــی از مهم ترین اولویت های وزارت بهداشــت، 
»محرومیت زدایی« اســت تا سلامت مردم در همه نقاط 
کشور تأمین شود و در همین زمینه، برنامه عدالت و تعالی 
نظام ســلامت تدوین شــده و به صورت روزانه در سطح 
کشور در حال اجراست. عین اللهی در ادامه با بیان اینکه 
نهضت خیرین در کشــور ممتاز است، از مشارکت خیران 
در پروژه مرکز قلب و بیمارستان حضرت امام خمینی)ره( 
آباده قدردانی کرد و خیران سلامت را انسان های فداکاری 
دانست که که برای سلامت مردم از دارایی خود می گذرند، 
در مناطق محــروم گره های فراوانی را می گشــایند و از 

افتخارات فرهنگی کشور به شمار می آیند.

جدیدترین محصولات
 فناورانه دانشگاه علوم پزشکی 

شیراز رونمایی شد

معاون تحقیقات و فناوری دانشــگاه علوم پزشکی شیراز، 
از معرفی جدیدترین محصولات فناورانه این دانشــگاه در 

نخستین نمایشگاه تولید ایرانی و دانش بنیان خبر داد.
مهتاب معمارپور چهارشــنبه ۸ تیر با اشــاره به برگزاری، 
نخستین نمایشــگاه تولید ایرانی و دانش بنیان در شیراز، 
بــه خبرنگاران گفت: ۳۵ شــرکت دانش بنیــان برگزیده 
زیرمجموعه مراکز رشــد دانشگاه علوم پزشکی شیراز، در 
این نمایشگاه حضور داشتند. او بیان کرد: محصولات این 
شرکت های دانش بنیان و واحدهای فناور، شامل تجهیزات 
تشــخیصی و درمانی، مواد مصرفی پزشکی، نرم افزارهای 
پزشــکی، برنامه های کاربردی و همچنین لوازم آرایشی و 
بهداشتی بر پایه مواد گیاهی بود. معاون تحقیقات و فناوری 
دانشــگاه علوم پزشکی شــیراز، برگزاری این نمایشگاه را 
فرصتی مناسب برای انعقاد قرارداد همکاری های مشترک 
در راستای تجاری سازی و فروش محصولات و همچنین 
ارائــه خدمات شــرکت های دانش بنیان این دانشــگاه به 
سایر شــرکت ها و مراکز برون دانشگاهی دانست. مهتاب 
پــور ادامه داد: همچنیــن در این نمایشــگاه، یک غرفه 
از ســوی دانشگاه علوم پزشکی شــیراز به عنوان دانشگاه 
قطب کلان منطقه پنج کشوری، به دانشگاه علوم پزشکی 
 جهرم و ارائه محصولات این مرکز دانشگاهی در این حوزه 

اختصاص یافت.

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی
 استانداری فارس:

مردم داری
 در رأس امور باشد 
محبی پور: وظایف فرمانداران با محوریت خدمت 

صادقانه و ارتباط نزدیک با مردم تبیین شد 

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری فارس گفت: 
با برگزاری دوره ای ۴روزه فرمانداران سراســر این استان 
با سیاست های دولت ســیزدهم آشنا و ضمن شرکت در 
ایــن دوره، در پایان به خادمی حرم مطهر شــاهچراغ)ع( 

مفتخر شدند.
اســماعیل محبی پور روز جمعه در گفت وگــو با ایرنا در 
مورد برگزاری دوره های آموزشــی ویژه فرمانداران سراسر 
استان فارس افزود: در جهت توانمندسازی فرمانداران این 
استان پهناور و خصوصاً فرماندارانی که پیش از این تجربه 
فرمانداری نداشته یا مدتی از دوره مسئولیتشان گذشته، 
لازم بود با گردهمایی و برگزاری دوره هایی با سیاست های 

دولت جدید آشنا شوند.
وی ادامــه داد: بــه همین دلیــل یک دوره چهــارروزه 
برگــزار و در ایــن دوره عــلاوه بر موضوعــات مدیریتی 
 مسائل و سیاســت های مرتبط با دولت سیزدهم به بحث 

گذاشته شد.
معاون سیاســی، امنیتی و اجتماعی اســتانداری فارس با 
بیان اینکه طرح های مهمی از جمله مســکن ملی در این 
دوره توضیح داده شــد، گفت: در نهایت اســتاندار فارس 
نیــز جمع بندی و تکالیف و وظایف فرمانداران با محوریت 
خدمت صادقانه و ارتبــاط نزدیک با مردم را در این دوره 

یادآوری کرد.
وی اظهار داشــت: بررسی ارتباط بین دین و مدیریت نیز 
توسط آیت الله دژکام، نماینده ولی فقیه در استان فارس 
و امام جمعه شیراز در این دوره به فرمانداران تدریس شد.
محبی پور اضافه کرد: در نهایت همه فرمانداران اســتان 

فارس به خادمی حرم مطهر شاهچراغ)ع( مفتخر شدند.
معاون سیاســی، امنیتی و اجتماعی استانداری فارس در 
پایــان گفت: این دوره  به صورت خلاصــه ماهانه یک بار 
تکرار خواهد شد و به زودی نیز به صورت منطقه ای چنین 

دوره ای برای بخشداران سراسر استان برگزار خواهد شد.

آغاز ارائه ۳ خدمت جدید سلامت 
در اقلید با حضور وزیر بهداشت

وزیر بهداشــت، درمان و آموزش پزشــکی در ســفر به 
استان فارس، از سه خدمت جدید سلامت در بیمارستان 
حضرت ولیعصر)عج( و کلینیــک تخصصی حضرت امام 
جعفر صادق)ع( اقلید رونمایی کرد. بهرام عین اللهی وزیر 
بهداشت پنجشنبه ۹ تیر در ادامه برنامه های سفر خود به 
استان فارس، با حضور در بیمارستان حضرت ولیعصر)عج(، 
دســتگاه سی تی اســکن ۱۶ اســلایس این بیمارستان، 
دستگاه ماموگرافی دیجیتال و ویدئوآندوسکوپ کلینیک 
تخصصی حضرت امــام جعفر صــادق)ع( را افتتاح کرد. 
دســتگاه سی تی اسکن ۱۶ اسلایس در بخش رادیولوژی 
بیمارســتان حضرت ولیعصر)عج( اقلید از خدمات جدید 
این بیمارستان اســت که با اعتباری به مبلغ دومیلیارد و 

۷۰۰میلیون تومان راه اندازی شد.
مبلغ یک میلیارد تومان از خرید این دســتگاه، از ســوی 
»امیرحســین مصطفوی« نیکوکار عرصه سلامت تأمین 
شــده اســت. همچنین برای راه اندازی و نصب سی تی 
اسکن، یک دستگاه UPS به مبلغ یک میلیارد و چهارصد 
میلیون تومان از سوی شرکت فولاد اقلید اهدا شده است.

با راه اندازی دستگاه ســی تی اسکن بیمارستان حضرت 
ولیعصر)عج( اقلید، نیاز بیماران این شهر در زمینه مراجعه 
به شهرستان های هم جوار برای انجام سی تی اسکن برطرف 
می شــود. دیگر خدمت جدیدی که به مجموعه ســلامت 
شهرستان اقلید افزوده شد، دستگاه ماموگرافی دیجیتال 
بود که با مبلغ یک میلیــارد تومان در کلینیک تخصصی 
حضرت امام جعفر صادق)ع( به مرحله بهره برداری رسید 
و مبلغ ۹۰۰میلیون تومان آن از ســوی یکی از نیکوکاران 

عرصه سلامت تأمین شده است.
همچنین با حضور وزیر بهداشت، دستگاه ویدئو آندوسکوپ 
کلینیک تخصصی حضرت امام جعفر صادق)ع( در اقلید، با 

اعتباری معادل ۷۰۰میلیون تومان به بهره برداری رسید.
بیمارستان ۱۰۷ تخت خوابی حضرت ولی عصر)عج( اقلید 
با زیربنای ۱۱هزار مترمربع و در دو طبقه، از سال ۱۳۸۲ 
به بهره برداری رسیده است. علاوه بر ساختمان اصلی این 
بیمارستان، ساختمان دیالیز و بیماری های خاص با ۶۰۰ 
مترمربع زیربنا و کلینیک تخصصــی حضرت امام جعفر 
صادق)ع( بــا ۷۵۹ مترمربع زیربنــا دیگر بخش های این 

مجموعه درمانی را تشکیل می دهند.

دستگیری سارق و کشف 2۳ رأس 
احشام مسروقه 

فرمانده انتظامی »فیروزآباد« از کشــف ۲۳ رأس احشام 
مســروقه در آن شهرستان خبر داد. ســرهنگ »مهدی 
جوکار« در گفت و گو با پایگاه خبری پلیس، اظهار داشت: 
با توجه به وقوع چند فقره ســرقت احشــام در شهرستان 
فیروزآباد، مأموران انتظامی با جدیت وارد کار شدند و پس 
از انجام اقدامات اطلاعاتی و پلیسی، در این خصوص یک 
سارق را شناسایی کردند. وی با بیان اینکه با تلاش مأموران 
انتظامی، فرد ســارق طی یک عملیات ضربتی دستگیر و 
۲۳ رأس احشــام مسروقه کشف شد، افزود: سارق پس از 

تشکیل پرونده به مرجع قضایی تحویل داده شد.

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان کوار از اعطای بیش 
از ۱۷۵میلیارد ریال تســهیلات ســرمایه در گردش 
نهاده هــای دام و طیور به دامداران کــوار خبر داد. 
عبدالرســول جوکار گفت: با عنایت به اهداف دولت 
جهــت حمایــت از واحدهای تولیدی در راســتای 
تأمین محصولات اساســی گوشت و شــیر، اعطای 
تســهیلات حمایتی سرمایه در گردش دام و طیور با 
مشــارکت بانک کشاورزی انجام می گیرد. تسهیلات 

مذکور بــا هدف حمایت از واحدهــای تولیدی و از 
طریق ثبت نام متقاضیان در ســامانه ســیتا، تأیید 
و معرفی واجدان شــرایط توســط جهاد کشاورزی 
شهرستان به بانک کشــاورزی اجرایی می گردد. وی 
اضافه کرد: تسهیلات طرح های کوچک دام روستایی 
و عشایری تا ســقف دومیلیارد ریال کارت اعتباری 
جهت خرید نهاده های دامی از عاملان عرضه کننده 
نهــاده پرداخت می گردد و در خصوص گاوداری های 

شــیری صنعتی، طیور گوشتی و غیرگوشتی با مبلغ 
بیش از دومیلیارد ریال بعد از تأیید و معرفی مدیریت 
جهاد کشاورزی شهرستان به بانک عامل، تسهیلات 
موردنظر به نام متقاضی در ســامانه بــازارگاه واریز 
می شود. تاکنون ۷۸۳ نفر به مبلغ ۷۵۰میلیارد ریال 
جهت اخذ تسهیلات به بانک معرفی گردیده اند که 
 ۲۱۵ نفر مبلغ ۱۷۵میلیارد ریال تسهیلات مربوطه را 

جذب نموده اند. 

اعطای تسهیلات 
سرمایه در گردش 
به دامداران کوار 


